
Zápis z výborové schůze MO ČRS Strakonice 
5.6.2007 

  
1) Prezence 

a) Přítomni : Jungvirt, Novotný, Gracík,  Švelch, Petráš, Hnilička, Feistmantl, 
Metelec, Šmat, Paul, Erhart(DK). 

b) Omluveni : Šobr, Mareš. 
2) Došlá pošta 

a) Z MO ČRS Písek přišla zamítavá odpověď ohledně zvýšení míry štiky na 55cm. 
b) Faktury – 27 300 Kč za 500 kg kapra do Mačic, 4 750 Kč – násada do Střely2. 
c) MÚ Strakonice – oznámení o zahájení vodoprávního řízení. Jedná se o prodloužení 

doby zkušebního provozu malé vodní elektrárny na Volyňce. 
d) Mze poslalo žádost o doplnění údajů k odbahnění Blatského. Předáno ing. Brabcovi, 

který nás v této věci zastupuje. 
e) Vezírek. 
f) Zápis z jednání  výboru JčÚS ČB. 

i)  Jihočeši se do integrovaného datového systému nezapojí, přesto zaplatí podíl na 
úhradě vstupní analýzy firmy EQUICA.  

ii)  Úhořího monté nakoupeno 15 kg v ceně 25 000 Kč za kg. 
iii)   Dotace z ministerstva školství na činnost mládeže pro JčÚS bude činit 97 000 Kč, 

z toho MO Strakonice využije téměř polovinu. 
g) MÚ Strakonice – oznámení o zahájení kolaudačního řízení malé vodní elektrárny v 

Přeborovicích 
3) Projednáno 

a) Výbor vyjádřil poděkování p. Vlkovi za úspěšnou přípravu družstva mládeže na 
krajské kolo Zlaté udice. Družstvo získalo 3.místo. 

b) Gracík informoval o průběhu dětských rybářských závodů na Slaníku. Akce se 
nevydařila. Z důvodu velmi špatného počasí musela být předčasně ukončena. 

c) Bylo vyrobeno razítko organizace pro potřeby námi najaté účetní firmy. 
d) Jednotliví majitelé zahrádek okolo Blatského žádají o souhlas s čerpáním vody 

z Blatského rybníka k zalévání zahrádek. Rozhodnuto bylo, že oslovíme základní 
organizaci ČZS č.028 Blaťák z důvodu jednoduššího, hromadného vyřízení všech 
žádostí(zajistí Jungvirt, Šobr). 

e) Oprava cesty u Mačické přehrady(Jungvirt – úkol trvá). 
f) Karel Seknička st. souhlasil se spoluprací na rekonstrukci kroniky. 
g) Kotce na Střele(Paul – úkol trvá). 
h) Provozovatel hotelu na Rabí Jiří Šorna nás oslovil se žádostí o možnost prodávat 

jednodenní povolenky na Mačice. Výbor souhlasí. 
i) Na Mačické přehradě jsou vyuštěny přes náš nesouhlas kachny. Dali jsme podnět 

k zahájení správního řízení na Oblastní inspektorát ČIŽP, oddělení ochrany přírody. O 
výsledku šetření budeme v zákonné lhůtě informováni. 

j) Střela2 je dokončena, chybí pouze lávka mezi hrází a vypouštěcím zařízením. 
Připravuje se kolaudace. 

k) Stavba sádek 4,5. Změna projektu na plastové řešení byla příslušnými orgány 
povolena. Další informace získá jednatel Paul u firmy pana Macha a hospodář 
Novotný u pana Vodičky. 
Rozhodnuto, že oslovíme BZK PLUS s.r.o. Kestřany, JAMA Janout Jan Drachkov a 
MACH Karel Strakonice se žádostí o podání konkrétní nabídky tak, aby k realizaci 
došlo nejpozději do 20.července 2007. 



l) Hospodář předložil výboru k připomínkování plán podzimního vysazení. Hnilička 
navrhoval nasazení kapra do staré řeky v Sudoměři. 

m) Předseda připomněl, že 16. a 17.června proběhnou na Slaníku závody LRU, všechny 
ulovené ryby budou vráceny vodě. 

n) Z MO ČRS Vimperk jsme si vypůjčili žlaby a kolébky potřebné pro chov ryb. 
o) Pilu na prořezávání ledu zajistí Hnilička.  
p) Výbor souhlasil s použitím auta na dovoz a odvoz materiálu na letní rybářský tábor a 

s možností uskutečnění rybářské výpravy na Mačickou přehradu po dohodě 
s hospodářem.  

4) Příští výbor 3.7.2007 od 17 hod na sádkách. 
 

zapsal Zdeněk Gracík 
upravil a schválil Milan Jungvirt 


